
   

 

Verslag van de algemene ledenvergadering ( ALV )  
Woensdag 22 maart 2023 om 14.00 uur in Ons Huukske 
 
Aanwezig: 90 leden inclusief bestuur ( 4 leden hebben zich afgemeld. ) 
 
  

1. Opening door de voorzitter,  
De voorzitter vraagt een moment stilte voor de overledenen in het verenigingsjaar 2022, 
verder kan en mag iedereen dit zelf invullen.. 

 
2. Huldiging van de zilveren Jubilarissen 

Mevr. E.C.Hol - Gerlag; mevr. G.J.Jacobs - Bindels;  
Dhr. Th.H.F. van Dodewaard; dhr. M.C. Maas en dhr C.J.Sas . 
Mevr. M.A.L.van Heck - Bosch en dhr. J.L.H.T. van Heck worden thuis bezocht door 
bestuursleden. 
De jubilarissen zijn in de bloemetjes gezet, de dames kregen bovendien een cadeaubon en de 
heren een flesje drank. 

 
3. ( Her-) verkiezing bestuursleden. 

Lies van Gelder, Jan Baartmans en Peter Verver zijn aftredend. 
Lies en Peter zijn niet herkiesbaar en worden door het bestuur in de bloemen gezet. 
Jan is herkiesbaar, het bestuur stelt voor Jan als voorzitter te benoemen. De benoeming van 
Jan wordt door de leden met applaus bekrachtigd. Hierna overhandigd Peter de 
voorzittershamer aan Jan. 
Peter neemt afscheid met een speech en denkt dat Jan als voorzitter meer zichtbaar aanwezig 
zal zijn in Ons Huukske en wenst het zittende bestuur en de leden alle goeds met deze mooie 
vereniging. Hij attendeert er op dat de taken goed verdeeld worden, niet te veel in een hand 
om te voorkomen dat het te veel wordt. De vereniging floreert mede dankzij haar vrijwilligers. 
Lieda Dekker is in november als aspirant lid tot het bestuur toegetreden. De benoeming van 
Lieda als bestuurslid wordt door de leden middels applaus bekrachtigd. 
 

 
4. Goedkeuring verslag ledenvergadering gehouden op woensdag 20 april 2022 

Dit verslag, gepubliceerd in ‘Ons Buukske’ van juni 2022 wordt door de leden unaniem 
goedgekeurd. Per abuis stond als datum genoemd 21 april 2021. Moest zijn 20 april 2022. 

 
5. Goedkeuring bestuurlijk jaarverslag 2022 

Het bestuurlijk jaarverslag, gepubliceerd in ‘Ons Buukske’ van maart 2023 wordt door de leden              
goedgekeurd. Jan memoreert nog even het feit dat er zonder onze ( ca. 60 ) vrijwilligers geen 
vereniging zou zijn. Denk aan schoonmaak en onderhoud locatie en tuin, rondbrengen 
nieuwsbrief en Ons Buukske, gastvrouwen activiteitenbegeleiders, bestuur en adviseurs. 

 
6. Het financieel jaarverslag over het jaar 2022 en verklaring van de kascommissie 

In verband met afwezigheid/ afmelding van de penningmester geeft Jan een korte toelichting 
op het financieel jaarverslag.  
Inkomsten: Van de contributie gaat bijna de helft naar KBO Brabant waaraan wij per lid 
contributie zijn verschuldigd. De gemeentelijke subsidie bestaat uit 3 onderdelen: ’n bedrag 
per lid van 65 jaar of ouder woonachtig in West Maas en Waal, Al onze activiteiten met een 
max van 20 en een vergoeding voor alle activiteiten die wij in De Rosmolen ontplooien.   
Uitgaven: Huisvestingskosten -/- korting in januari en aanschaf Airco en Ventilatie. Groot feest 
bij Café Janssen Steenbergen i.v.m. het 70 jarig bestaan van en de vrijwilligersdag. 
Vraag 1: waarom worden investeringen in 1 jaar afgeschreven? Antwoord. Wij werken 
volgens kasstelsel en activeren niet ( dit is net als de gemeenten waar wij ook vanwege 
subsidie onze cijfers aan verstrekken) en op afschrijving. 



   

 
Vraag 2: waarom is er geen AED in Ons Huukske. Antwoord. Er hangt er een aan de westzijde 
van de Rosmolen. Maar we zullen de mogelijkheden onderzoeken. 
Jan Schouten meldt namens de kascommissie dat alles keurig in orde was en geeft een 
complimentje aan de penningmeester. De vergadering keurt het financieel verslag goed en 
verleent daarmee decharge aan het Bestuur.  
 

7. Benoeming van een nieuw lid van de kascommissie 
Marian van Leeuwen was nummer 1 en valt nu af. Jan Schouten wordt nu nr. 1 en reserve 
Ellie Baartmans wordt nummer 2. Als reserve heeft Marian de Groen zich nu aangemeld.  

 
8. Voorstel om de statutenwijziging goedgekeurd in vergadering van 2022 terzijde te leggen. 

Van veel leden en ook andere verenigingen en organisaties in Beneden-leeuwen hebben we 
de vraag gehad wat moeten we met de toevoeging ‘Old Skool’ aan onze naam, ondanks het 
feit dat de naam gekozen was door een onafhankelijke jury en de Naamswijziging als 
onderdeel van de Statutenwijziging door de ALV in 2022 was goedgekeurd. De 
statutenwijziging was vanwege vertraging in goedkeuring door KBO nog niet notarieel 
gepasseerd. Op grond van de vele vraagtekens rondom de naam stelt het bestuur voor de 
toepassing ‘Old Skool’ te schrappen uit de statutenwijziging, de aanwezige leden zijn het hier 
mee eens. Mede vanwege het feit dat we dit jaar willen onderzoeken of we door willen gaan 
onder de vlag van KBO Brabant ( afdracht € 13,00 van de € 25,00 contributie), waarvoor 
mogelijk een statutenwijziging nodig is, stelt het bestuur voor om een Statutenwijziging uit te 
stellen tot het najaar. Middels een uitgebreide enquête willen we dit jaar onderzoeken wat de 
mening van onze leden is met betrekking tot het KBO lidmaatschap. We zullen daarbij 
aangeven wat de voor- en nadelen zijn van dit lidmaatschap.  
Het voorstel is daarom nu de statuten niet te passeren bij de notaris en de enquête en 
definitieve beslissing omtrent het al of niet lid van KBO Brabant blijven af te wachten en te 
agenderen op een Buitengewone Algemene Ledenvergadering te houden op een 
zaterdagmiddag in het najaar van dit jaar. De vergadering stemt met dit voorstel in. 
 

9. Korte Pauze met verkoop loten. 
Kosten per lot € 1,00; 3 loten voor € 2,00 en 5 loten voor € 3,00. 
 

10. Herbenoemen lid van de beroepscommissie 
Conform artikel 3 van het reglement voor de beroepscommissie, rooster van aftreden is de 
heer Th. Van de Hark aftredend. De heer v.d.Hark heeft aangegeven herkiesbaar te zijn. 
Na de vergadering zal het bestuur de overige leden op de hoogte brengen 

 
11. Rondvraaag. 

Per email binnengekomen vraag van nieuw leden met name i.v.m. activiteiten voor leden die 
overdag geen tijd hebben. 
Hoeveel jongere leden zijn er? Antwoord: op de datum van de ALV waren iets meer dan 10% 
van de leden jonger dan 65 jaar.  
Kan de jaarvergadering op zaterdagmiddag? Antwoord ja, doen we in het vervolg. 
En wat zijn eventueel activiteiten voor deze leden:  
- Dansen elke dinsdagavond. 
- Biljarten elke op dinsdagavond en kan uitgebreid worden naar andere avonden. 
- Pub quiz 1x in de maand op vrijdagavond. 
- Themadagen, muziek/ dialect middagen regelmatig op zaterdagmiddag. 
Er is een e-mail enquête gehouden onder de jongere leden. Ongeveer de helft van de 
respondenten vonden de activiteiten voldoende o.a. vanwege tijdgebrek, de andere helft zou 
graag meer activiteiten zien. Het bestuur is al bezig met de organisatie van meer avond- en 
weekendactiviteiten. Zo zal er vanaf september yoga zijn op maandagavond. Het bestuur 
staat verder open voor ideeën mits daarvoor ook een geschikte activiteitenbegeleider(s) en 
vrijwilligers bij te vinden zijn. Overigens merkt de voorzitter op dat avond – en 



   

 
weekendactiviteiten niet alleen voor jongere leden zijn., de vereniging kent geen 
leeftijdsdiscriminiatie. Alle leden zijn welkom bij alle activiteiten. 
De aanwezige leden (van bovengenoemde doelgroep) die de vraag hebben gesteld vinden het 
antwoord voldoende. 
 

13. Sluiting van de vergadering om 16.15 uur 
 
 
 
 
 

Gé van Hees, secretaris,           Theo de Leeuw, penningmeester,     Jan Baartmans, voorzitter 
 
 
 


